

Title (en)

Upper fixation means for space divider panels disposed between floor and ceiling.

Title (de)

Oberes Befestigungsmittel für zwischen Boden und Decke zu errichtende Zwischenwandpaneele.

Title (fr)

Pièce de fixation haute pour panneau de cloison à établir entre sol et plafond.

Publication

EP 0351286 A2 19900117 (FR)

Application

EP 89401923 A 19890705

Priority

FR 8809476 A 19880712

Abstract (en)

This concerns the disposition between floor and ceiling, of any space divider panel to be erected vertically by pivoting about its foot. According to the invention, there are provided, at the upper part of this space divider panel, a fixation means (25) comprising a sole-plate (26), via which it is adapted to be fixed to the ceiling, and a wing (28) which is capable of moving from a first, stand-by position, in which it extends substantially in the extension of the sole-plate (26), to a second, use position, in which, duly fastened with respect to this sole-plate (26), it extends substantially at right angles with respect to the latter and is thus capable of providing a support for the space divider panel in question, this wing (28) being equipped for this purpose with at least one entrainment tongue (29) interposed on the journey of the said panel. Application, in particular, to composite space divider panels. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit de l'établissement, entre sol et plafond, d'un quelconque panneau de cloison à dresser verticalement par pivotement autour de son pied. Suivant l'invention, il est prévu, à la partie haute de ce panneau de cloison, une pièce de fixation (25) comportant une semelle (26), par laquelle elle est adaptée à être fixée au plafond, et une aile (28), qui est susceptible de passer d'une première position, d'attente, pour laquelle elle s'étend sensiblement dans le prolongement de la semelle (26), à une deuxième position, de service, pour laquelle, dûment calée par rapport à cette semelle (26), elle s'étend sensiblement en équerre par rapport à celle-ci et est ainsi apte à fournir un appui au panneau de cloison concerné, cette aile (28) étant à cet effet équipée d'au moins une languette d'entraînement (29) interposée sur la trajet de ce dernier. Application, notamment, aux panneaux de cloison composites.

IPC 1-7

E04B 2/82

IPC 8 full level

E04B 2/82 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/825 (2013.01)

Cited by

FR2896002A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0351286 A2 19900117; EP 0351286 A3 19900905; DK 341889 A 19900113; DK 341889 D0 19890711; FI 893344 A0 19890710; FI 893344 A 19900113; FR 2634239 A1 19900119; FR 2634239 B1 19901012; NO 892858 D0 19890711; NO 892858 L 19900115; PT 91125 A 19900208

DOCDB simple family (application)

EP 89401923 A 19890705; DK 341889 A 19890711; FI 893344 A 19890710; FR 8809476 A 19880712; NO 892858 A 19890711; PT 9112589 A 19890711